
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 08.11.2017  
 
Marthe Hammer (SV) sette fram slikt forslag: 
 

«Nytt punkt: 
  
Prosjektet Kråkenes/Bergveien utsetjast og vert ikkje prioritert i 2018. Jfr. punkt 4.6 «Av større 
tiltak kan nemnast: «Kråkenes/Bergveien – Tiltaket er prosjektert og grunnerverv er gjennomført. 
Forventa byggjestart i 2018».» 

 
Røysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
Hammer sitt forslag fekk 3 røyster (SV, Frp) og fall. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkestinget vedtar Handlingsprogram 2018-2021 for Kollektivstrategi for Hordaland. Handlingsprogrammet 
dannar eit godt grunnlag for fylkeskommunen si satsing på kollektivområdet. 
 


